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Spørgsmål
”Kan ministeren bekræfte de oplysninger, som fremgår af artiklen ”Goldman ser 
guldgrube i DONG”, 30. januar på Berlingske Nyhedsbureau?”

Svar
Finansministeriet er ikke bekendt med det materiale, der refereres til artiklen, og 
de vurderinger, der fremføres, må Goldman Sachs stå inde for. Finansministeriet 
bemærker imidlertid, at det af artiklen fremgår, at der skulle være tale om salgsma-
teriale, som Goldman Sachs har anvendt over for sine investorer. Det forekom-
mer naturligt, at man i et sådant salgsmateriale fremhæver mulighederne.

Finansministeriet er enig i, at DONG Energys forretning rummer muligheder, 
men også betydelige risici. Samtidigt er det tidligere oplyst, at Finansministeriet er 
af den opfattelse, at mulighederne for, at DONG Energy kan udnytte sine poten-
tialer, forøges med New Energy Investment, ATP og PFA i ejerkredsen. Endelig 
bemærkes, at staten fortsat vil eje 56-57 pct. af aktierne i DONG Energy og der-
med opnå klart den største gevinst i det omfang, værdien af DONG Energy stiger 
i de kommende år.

Med venlig hilsen
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